
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

Referat fra Bestyrelsesmøde 26. marts 2011 hos Thor 
 
Eneste punkt på mødet var vejene. 
 
Rene gennemgik de 3 tilbud. 
 
Hos Lemminkäinen mangler vi at hører om regulering af faste brønde og riste er med i 

prisen 
 
Hos Colas høres om ramperne. 
 
Når Rene har talt med de 2 firmaer sender han en mail med forslag til hvilket vi skal tage, 

og alle svarer hurtigt. 
 
Arbejdet vil blive sat i gang i juni da det er bedst når der er varmt, så holder asfalten 

længere. 
 
Connie og Inger Lise taler med Allan når der skal underskrives kontrakt og laves 

garantistillelse, Rene deltager i dette møde. 
 
Rene holder øje med arbejdet når det går i gang. 
 
På generalforsamlingen orientere vi om, at der stod både kontingent og vejfond, dette 

skulle kun være vejfond og 0,- kr. i kontingent. 
Samtidig fremvises overslag over hvordan vi (grundejerforeningen) låner vejfonden penge 

i 2013 og 2014. 
 
Vores beholdning for vejfond og grundejerforeningen ser i øjeblikket således ud: 

	   	   	   	  26.	  marts	  2012	  
	   	   	  

	   	   	   	  Bank	   kr.	  418.185,00	  
	   	  Nem	  konto	   kr.	  30.000,00	  
	   	  

	   	   	   	  
	  

Vejfond	   Grundejerforening	  
	  

	   	   	   	  2011	   kr.	  185.400,00	   kr.	  262.785,00	  
	  2012	  kommer	  ind	   kr.	  80.000,00	  

	   	  2013	  lånes	  i	  2012	   kr.	  80.000,00	   -‐kr.	  80.000,00	  
	  2014	  lånes	  i	  2012	   kr.	  40.000,00	   -‐kr.	  40.000,00	  
	  

	   	   	   	  
	  

kr.	  385.400,00	   kr.	  142.785,00	  
	  

	   	   	   	  Grundejerforeningen	  låner	  vejfonden	  penge	  i	  2013	  og	  2014	  
	  
Næste	  møde	  flyttes	  til	  mandag	  den	  16.	  april	  2012	  kl.	  19.00	  hos	  Steen	  
	  
Punkt	  på	  dagsorden	  bliver	  generalforsamlingen	  
Der	  kommer	  ingen	  yderligere	  dagsorden	  da	  Inger	  Lise	  tager	  på	  ferie	  til	  
den	  14.	  april.	  

	  
	   	   	   	  
	   	   	   	   


